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Pan
Bartłomiej Dyba-Bojarski
Radny 
Rady Miejskiej w Łodzi

W odpowiedzi na interpelację złożoną przez Pana Radnego w dniu 

23 września 2022 r. dotyczącą ul. Bema informuję, że Miasto widzi potrzebę  trwałej 

poprawy stanu nawierzchni ul. Bema, niemniej realizacja zadania będzie możliwa 

dopiero po zabezpieczeniu środków finansowych na ten cel w budżecie. Do tego 

czasu nawierzchnia ww. ulicy pozostaje w bieżącym utrzymaniu Zarządu Dróg 

i Transportu, w ramach którego jest naprawiana w miarę pojawiących się potrzeb. 

Wojciech ROSICKI
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